
 Załącznik nr 1 do Uchwały Senatu PWSZ 
w Raciborzu Nr 218/2014 z dnia 25 września 2014 r. 

 
WYŻSZA SZKOŁA ZAWODOWA 
 W RACIBORZU 
 

PROTOKÓŁ 
OBRAD SENATU 

PAŃSTWOWEJ WYŻSZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ W RACIBORZU 
z dnia 12 czerwca 2014 r. 

 
Obecni: 

1. dr hab. Michał Szepelawy, prof.nadzw. PWSZ – J.M. Rektor PWSZ 

2. dr inż. Juliusz Kieś – Prorektor d/s rozwoju i organizacji uczelni 

3. dr Teresa Jemczura – Prorektor właściwy d/s studenckich 

4. dr hab. inż. Andrzej Sokołowski prof.nadzw. PWSZ Dyrektor Instytutu Techniki i 

Architektury 

5. dr hab. Jerzy Pośpiech, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Kultury Fizycznej 

6. dr Beata Fedyn – Dyrektor Instytutu Studiów Edukacyjnych 

7. dr Dariusz Chojecki – p.o. Dyrektora ISS 

8. dr Gabriela Kryk- Instytut Studiów Edukacyjnych 

9. dr Sabina Musioł – Instytut Studiów Społecznych 

10. .dr Paweł Strózik – Instytut Neofilologii 

11. dr Daniel Vogel – Dyrektor Instytutu Neofilologii 

12. dr inż. arch. Adam Bednarski - Instytut Techniki i Architektury 

13.dr Henryk Fojcik - Instytut Sztuki 

14. mgr Cezary Raczek – Kanclerz PWSZ 

15. Martyna Dziurska – studentka Architektury i Urbanistyki 

16. Katarzyna Żyła – studentka ISE 

17. Oliwia Jedynak – studentka ISE 

18. mgr Katarzyna Chłosta – Studium Języków Obcych 

19. Natalia Kodura – Przewodnicząca Rady Mieszkańcow 

20. ad.Ii st. Aleksander Ostrowski, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Sztuki 

21. Emilia Art – studentka ISE 

22. dr Marcin Kunicki – IKF 

23. mgr Mariola Wróbel – przedstawicielka pracowników niebędących nauczycielami 

 

Nieobecni: 



1. Dominika Zięcina – Przewodnicząca Samorządu Studenckiego 

2. mgr inż. Jacek Pierzga – Przedstawiciel Związku Zawodowego Pracowników PWSZ 

3. mgr Szymon Struchly – Radca Prawny 

Osoby zaproszone: 

1. mgr Zenona Mrożek – Dyrektor Biblioteki PWSZ 

2. mgr Krzysztof Fedyn – Biuro Rektora 

3. Dawid Machecki – student ISS 

4. mgr Agnieszka Dereń – Kwestor PWSZ 

5. Barbara Zobek – Protokolantka 

 JM Rektor po przywitaniu zebranych przedstawił proponowany porządek obrad i 

zgłosił poprawkę, a mianowicie wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu 

dotyczącego opinii Senatu w sprawie wynajmu pomieszczeń w Domu Studenta PWSZ. 

Pozyskano osobę, która chce zawrzeć umowę wynajmu, deklarując przeprowadzenie 

remontu wynajmowanych pomieszczeń (pokoi i łazienek). Przeprowadzono głosowanie 

– Senat jednogłośnie przyjął porządek obrad wraz z poprawką. 

ad. 2 

Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia protokołu obrad Senatu PWSZ z dnia 29 maja 

2014 r. Zgłoszono dwie poprawki do protokołu. Jedna - Dyrektora Instytutu Neofilologii, 

by użyć poprawnego sformułowania „.....kształcenie na profilu praktycznym” poprawkę 

wprowadzono, druga dotyczyła propozycji podniesienia dolnych limitów przyjęć na 

studia w PWSZ (chodzi o wpisanie do protokołu, iż była to propozycja Kanclerza), co 

uzupełniono. Przeprowadzono głosowanie, protokół z poprawkami przyjęto 

jednogłośnie. 

ad. 3 

Przyjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego uczelni za rok 2013. Uchwałę 

zreferował Prorektor Juliusz Kieś, wyjaśniając, że budżet składa się głównie z trzech 

elementów: bilansu, rachunku zysków i strat oraz tzw. informacji dodatkowych. 

Poinformował, że w stosunku do roku ubiegłego notujemy spadek wartości środków 

trwałych. Następnie Kwestor PWSZ poinformowała o wysokości przychodów, które 

określiła na kwotę ok. 17 milionów 600 tysięcy złoty. Koszty wynagrodzeń na ok. 12 

milionów 291 tysięcy zł i ok. 3 miliony zł na ubezpieczenia społeczne. Można stwierdzić, 

że suma wpływów równa się sumie wydatków. Rok budżetowy 2013 zamknięto zyskiem 

18.664 zł dzięki rozważnej i oszczędnej polityce finansowej prowadzonej w Uczelni. 

Zamknięcie roku finansowego wynikiem dodatnim daje możliwość bezpiecznego 



funkcjonowania oraz pozytywnie wpływa na decyzje MNiSW w sprawach akceptacji 

wniosków o nowe kierunki kształcenia. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 4 

Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu rzeczowo-finansowego PWSZ na rok 

2014. Uchwałę zreferowała Kwestor PWSZ, uzasadniając zwiększenie lub zmniejszenie 

niektórych pozycji planu rzeczowo-finansowego. Poinformowała o środkach finansowych 

przeznaczonych na podwyżki wynagrodzeń w PWSZ, o wydatkach na eksploatację 

obiektów, na reklamę, wydawnictwo czy ubezpieczenia oraz o środkach finansowych 

(146 tys. zł) na oprocentowanych rachunkach bankowych. Poinformowała także, iż 

Komisja Stypendialna przekroczyła zaplanowany dla niej budżet, w związku, z czym 

studenci zdecydują czy otrzymają wyższe świadczenia, czy też nie podwyższone, ale 

dla większej ilości osób po obniżeniu progu wymagań. Padła propozycja, by mniej 

środków finansowych przeznaczać na organizowanie Juwenaliów, a bardziej 

wykorzystać potencjał studentów (mają swoje zespoły, a Juwenalia dają możliwość 

własnej prezentacji). Jak stwierdził Rektor w tej kwestii inicjatywa należy do studentów. 

Przeprowadzono głosowanie uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 5 

Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia poprawek do Regulaminu Pobierania Opłat za 

Usługi Edukacyjne w PWSZ w Raciborzu. Zmiany przedstawia załącznik do Uchwały. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 6 

Przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o wyrażenie zgody na wynajęcie 

pomieszczeń w Domu Studenta PWSZ w Raciborzu. Jak wcześniej wyjaśnił JM Rektor, 

niż demograficzny sprawił, że spora ilość pomieszczeń mieszkalnych w Domu Studenta 

nie jest wykorzystana, co przynosi wymierne straty i zmusza do szukania innych 

rozwiązań. Znaleziono chętnego, który chce podpisać stosowną umowę najmu i 

poprawić standard pomieszczeń. Senat jednogłośnie poparł proponowaną uchwałę. 

ad. 7 

Sprawy różne: 

- JM Rektor poinformował i pogratulował ad. II st. dr Aleksandrowi Ostrowskiemu 

pomyślnego zamknięcia przewodu profesorskiego,  

- A. Ostrowski podziękował za wsparcie, jednocześnie podkreślił działania PWSZ 

promujące Jego dorobek. 

- ustalono datę kolejnego posiedzenia Senatu na 20 września 2014 roku. 



Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

       Przewodniczący Senatu 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Barbara Zobek 


